



Camino  
Nuevo  
Charter  
Academy

December 20, 2018

Dear Camino Nuevo Charter Academy Families,

I am writing to share an update on the ongoing labor negotiations between the Los Angeles Unified School District (LAUSD) and the union representing its teachers.

On Wednesday, Dec. 19, the president of United Teachers Los Angeles (UTLA) publically announced that the union will strike on Jan. 10 if the two sides cannot reach a labor agreement by then. You should know that UTLA represents the teachers of LAUSD, not Camino Nuevo. Camino Nuevo teachers are members of the Camino Nuevo Teachers Association.

All Camino Nuevo Charter Academy campuses will be open and we will expect your child to be at school even if UTLA calls a strike when classes resume on Jan. 10. You may see UTLA teachers protesting outside LAUSD schools, but because Camino Nuevo teachers are not represented by UTLA, our teachers will not be participating in these actions.

On Jan. 10, our teachers and support staff will be ready to welcome back students for a full day of learning. Please be sure to get your child to school on time. If you have any problems getting your child to school, please be sure to call the main office.

We will keep you informed if there are any changes. In the meantime, have a safe and joyous holiday season.

Thank you for your support and see you back on Thursday, Jan. 10!

**Dr. Ana F. Ponce**  
Chief Executive Officer  
Camino Nuevo Charter Academy



Camino  
Nuevo  
Charter  
Academy

20 de diciembre del 2018

Estimadas Familias de Camino Nuevo Charter Academy,

Estoy escribiendo para compartir un nuevo reporte sobre las negociaciones laborales en curso entre el Distrito Escolar Unificado de Los Ángeles (LAUSD) y el sindicato que representa a sus maestros.

El miércoles 19 de diciembre, el presidente de United Teachers Los Angeles (UTLA) anunció públicamente que el sindicato realizará una huelga el 10 de enero si las dos partes no pueden llegar a un acuerdo laboral para entonces. Debe saber que UTLA representa a los maestros del LAUSD, no a Camino Nuevo. Los maestros de Camino Nuevo son miembros de la Asociación de Maestros de Camino Nuevo.

Todos los planteles de Camino Nuevo Charter Academy estarán abiertos y esperaremos que su hijo/a esté en la escuela incluso si UTLA se declara en huelga cuando las clases comiencen el 10 de enero. Es probable que verá a maestros de UTLA protestando fuera de las escuelas de LAUSD, pero como los maestros de Camino Nuevo no están representados por UTLA, nuestros maestros no participarán en estas acciones.

El 10 de enero, nuestros maestros y personal de apoyo estarán listos para dar la bienvenida a los estudiantes para un día completo de aprendizaje. Por favor asegúrese de llevar a su hijo a la escuela a tiempo. Si tiene algún problema para llevar a su hijo a la escuela, asegúrese de llamar a la oficina principal.

Le mantendremos informado si hay algún cambio. Mientras tanto, disfrute de las vacaciones de invierno.

¡Gracias por su apoyo y nos vemos el jueves 10 de enero!

**Dr. Ana F. Ponce**  
Directora Ejecutiva  
Camino Nuevo Charter Academy